
Jag heter Carina Albertsson och har följt djuren, platsen och verksamheten sedan femton år tillbaka
med min kamera. 
Det är verkligen fint att få se och följa alla individer på denna rofyllda plats. Man blir verkligen varm i
hjärtat av att få vara en liten del av alltet. 
Jag känner mig tacksam och ödmjuk inför att få ta del av allt som händer genom kameran, denna
bilden är gammal och vägen får symbolisera resan vi alla är på ...
Förutom bilderna här så finns dom även att hitta på Instagramkontot "hofadder" där jag regelbundet
lägger ut både nya och i bland gamla bilder. 


